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W odpowiedzi na interpelacjg wniesion4 podczas obrad XXV sesji Rady

Miasta Wloclawek w sprawie przeprowadzenia badah naucrycieli - test6w

SARS-CoV-2 informujg, 2e w obecnej chwili nie ma takich zalecen, aby badad

obligatoryjnie wszystkich nauczycieli. Badania w celu potwierdzenia zaku2enia

SARS-CoV-2 wykonuje sig technik4 molekulamq (RT PCR), a przeslank4 do

wykonania badari zawszejest uzasadnione podejrzenie zakahenia, sformulowane

na podstawie dochodzenia epidemiologicznego i wywiadu klinicznego u danego

pracownika. Badania wykonywane w zwiqzku z przeciwdzialaniem ostrej

choroby ukladu oddechowego wywolanej zaku2eniem wirusem SARS-CoV-2 sq

finansowane przez Fundusz Przeciwdzialania COVID-l9 oraz ze Srodk6w

budZetu paristwa z czgfici, kt6rej dysponentem jest minister wlaSciwy do spraw

zdrowia. Zatem Minister Zdrowia bior4c pod uwagg rekomendacje Swiatowej

Organizacji Zdrowia i sytuacjg epidemiologicznq w kraju moLe wydai

zalecenia, co do badan okreSlonych grup zawodowych.

Jednocze6nie inform uj 9 2e sprawa povty Zsrych badari konsultow ana byla

z Pafstwowym Wojew6dzkim Inspektorem Sanitarnym w Bydgoszczy.
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